

JABATAN LAUT MALAYSIA
WILAYAH TENGAH

NOTIS PELAWAAN SEBUT HARGA

NO. SEBUT HARGA: JLWT 09/2021

**KERJA-KERJA PENYELENGGARAAN DAN PEMBAIKAN WINCH, CRADLE, HYDRAULIC
POWER PACK DAN LAIN-LAIN PEMBAIKAN UNTUK SLIPWAY JABATAN LAUT WILAYAH
TENGAH PELABUHAN KLANG SELANGOR**

Tawaran dipelawa daripada kontraktor-kontraktor yang beralamat di **Negeri Selangor** yang berdaftar dengan Lembaga Pembangunan Industri Pembinaan Malaysia (CIDB) yang masih dibenarkan membuat tawaran pada masa ini dan mempunyai kod gred, kategori dan pengkhususan bidang sepertimana berikut:

CIDB - Gred: G2, Kategori : B, Pengkhususan : B18 (Kerja-kerja logam)

&

CIDB - Gred: G2, Kategori : M, Pengkhususan : M05 (Sistem untuk bengkel, kilang kuari dan sebagainya)

Kontraktor yang berminat dikehendaki menghadiri sesi taklimat dan lawatan tapak pada **tarikh 19 Januari 2021, jam 10.00 pagi** berkumpul di **Bilik Mesyuarat Utama, Tingkat 3, Jabatan Laut Wilayah Tengah, Jalan Foreshore, Pelabuhan Klang Selangor**

Lawatan tapak adalah **DI WAJIBKAN** dan hanya Pemilik / Penama di dalam Perakuan Pendaftaran Kontraktor (PPK) atau Sijil Perolehan Kerja Kerajaan (SPKK) sahaja yang dibenarkan menghadiri lawatan tapak. Wakil syarikat dibenarkan untuk hadir ke lawatan tapak dengan menunjukkan surat wakil kuasa dari Syarikat tersebut. Sila bawa salinan Lembaga Pembangunan Industri Pembinaan Malaysia (CIDB) yang mempunyai kod bidang berkaitan dan masih sah tempoh lakunya untuk diserahkan kepada Urusetia semasa pendaftaran.

Dokumen Sebut Harga boleh diperolehi secara emel mulai **19 Januari 2021**

Sebutharga yang telah dilengkapkan hendaklah ditulis No. Sebutharga di sudut atas sebelah kiri sampul surat serta dimeterai dan dimasukkan ke dalam Peti Sebutharga, Jabatan Laut Wilayah Tengah, tidak lewat **jam 12.00 tengahari pada tarikh 26 Januari 2021 (SELASA).**

Tawaran yang **LEWAT TIDAK AKAN DIPERTIMBANGKAN** sama sekali.

Pengarah Laut
Jabatan Laut Malaysia Wilayah Tengah

Tarikh Iklan: **11 Januari 2021**